
Ο ΓΓ της ΟΕΝΓΕ, νευροχειρουργός Πάνος Παπανικολάου, μιλάει στην πρωινή εκπομπή της ΕΡΤ1 το πρωί
της Δευτέρας 16 Νοέμβρη 2020 για τις δραματικές συνθήκες που επικρατούν εν μέσω πανδημίας του
SARS-CoV-2 στα νοσοκομεία της χώρας και πιο συγκεκριμένα στο Γενικό Κρατικό Νίκαιας, το
νοσοκομείο που δέχεται τα περισσότερα έκτακτα περιστατικά της χώρας ανά έτος.

Δείτε στο βίντεο την παρέμβασή του στην εκπομπή “Από τις Έξι”:


